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Geachte heer Van der Voort,

Op 6 december 2016 heeft u ons vragen gesteld over mogelijke gezondheidsrisico's bij het

spelen op kunstgrasvelden. Hieronder treft u onze antwoorden aan.

1. Is het cof lege bekend met de onderzoeksresultaten welke op zondag 27

november 2O16 gepresenteerd zijn?
la.

2. Schaart het college zich net zoals de SP achter de groep wetenschappers die
pleiten voor het hanteren van het voorzorgbeginsel, door sporten op dergelijke
velden niet langer toe te staan en samen met sportclubs te zoeken naar gepaste

veilige oplossingen?

Wij volgen hierin het advies van het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) en

de GGD. Op 20 december ontvingen wij het RlVM-rapport over de gezondheidsrisico's van het

sporten op kunstgrasvelden met rubbergranulaat. Wij informeerden u hier al over. Uit het

onderzoek van het RIVM blijkt dat het risico voor de gezondheid van sporten op

kunstgrasvelden die zijn ingestrooid met rubbergranulaat, praktisch verwaarloosbaar is. Het

RIVM concludeert dat het verantwoord is om op deze velden te sporten. De GGD onderschrijft

deze conclusie en adviseert kinderen en ouders om vooral te blijven sporten.

In rubbergranulaat zitten heel veel verschillende stoffen, zoals polycyclische aromatische

koolwaterstoften (PAK's), metalen, weekmakers (ftalaten) en bisfenol A (BPA). De stoffen





G¡rrnEENTE Oss
Volgvel

2

Ons kenmerk

blijken in zeer lage hoeveelheden uit de korrels vrij te komen. Dat komt doordat de stoffen

min of meer in het granulaat zijn'opgesloten'. Het gehele rapport staat op www.rivm.nl. De

onderzoeksresultaten zijn geen aanleiding voor ons om nu stappen te ondernemen. Wel

benaderen we de GGD en KNVB voor advies: wat betekent het voor nu en in de toekomst?

Ook blijven we in gesprek met de voetbalverenigingen en bespreken met hen de uitkomsten

van het onderzoek.

3. Gaat het college de velden die ingestrooid zijn met rubbergranulaatkorrels

sluiten? Zo niet; waarom hanteert het college het voorzorgbeginsel niet? lZo ja,
per wanneer?

Wij verwijzen hiervoor naar ons antwoord bij vraag 2.

4. Welke acties gaat het college ondernemen naar aanleiding van deze

onderzoeksresultaten?

Wij verwijzen hiervoor naar ons antwoord bij vraag 2.

Vervolgens stelt u ons enkele vragen over speelveldjes. In de gemeente Oss zijn de kunstgras

speelveldjes en het Cruyff Court niet ingestrooid met rubbergranulaat. De beantwoording van

deze vragen laten wij daarom achterwege.

Met vriendelij

C.P.W Van

Wethouder Sport




